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Ad 7 

Informacja z działalności Pływalni Miejskiej „Wodnik” w Bielsku Podlaskim w 2020 

roku. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta 

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Członek Komisji Iwona Kołos zwróciła się z następującymi sprawami: 

1. Jakich nowych klientów pozyskała Pływalnia Miejska ‘Wodnik” w 2020 r. względem 

roku 2019? Radna sprecyzowała, że ma na myśli firmy, szkoły, czy też gminy.  

2. W jaki sposób obniżono koszty eksploatacyjne budynku? 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że dyrektor Pływalni Miejskiej Wodnik przedłożył odpowiedź o 

następującej treści: 

- W kwestii nowych klientów pozyskanych przez pływalnię w 2020 roku względem roku 

2019?  

W związku z pandemią COVID-19 rok 2020 był specyficznym okresem w funkcjonowaniu 

Pływalni. W dniach 12 marca 2020 do 6 czerwca 2020 roku obiekt był zamknięty dla 

klientów. Po ponownym otwarciu obiektu pływalnia działała w ograniczonym zakresie w 

związku z wprowadzonymi obostrzeniami związanymi z trwającą pandemią. Pływalnia mogła 

świadczyć usługi dla grup zorganizowanych (przede wszystkim dla szkół i przedszkoli). W 

związku z powyższym podjęto działania wśród tych instytucji aby pozyskać nowych 

klientów. Były prowadzone zajęcia nauki pływania i doskonalenia nauki pływania nowych 

grup przedszkolnych i szkolnych z Miasta Bielsk Podlaski i Szkoły Podstawowej w 

Czartajewie i Topczewie. W ramach programu Powszechnej Nauki Pływania „Umiem 

Pływać” w 2020 roku z projektu skorzystało 41 grup, tj.; o 8 grup więcej niż w roku 2019. 

Ponadto w 2020 Pływalnia prowadziła zajęcia dla nowej grupy zorganizowanej przez 

Dzienny Dom Opieki Seniorów - Przystań Opatrzności przy Parafii Opatrzności Bożej w 

Bielsku Podlaskim.  

 

- W kwestii zapytania dotyczącego - w jaki sposób obniżono koszty eksploatacyjne 

budynku?  

W roku 2020 w celu obniżenia kosztów eksploatacyjnych były podejmowane  następujące 

działania: 

- monitorowanie, ograniczenie pracy central wentylacyjnych poprzez zmniejszenie 

wydajności i obniżenie temperatury pomieszczeń w budynku pływalni, centrala 

wentylacyjna trybun wyłączona całkowicie z użytkowania, 

- wanna z hydromasażem i instalacja uzdatniania wanny została całkowicie opróżniona z 

wody,  

- od połowy kwietnia do końca maja 2020 roku niecki całkowicie opróżnione z wody. W 

przypadkach całkowitego zamknięcia pływalni dla klientów lub możliwości korzystania z 

pływalni przez grupy zorganizowane w celu zachowania wymaganych parametrów 

fizykochemicznych i mikrobiologicznych, oraz niedopuszczenia do uszkodzeń instalacji 

uzdatniania wody, obiegi wody niecki sportowej i rekreacyjnej były uruchamiane według 

przygotowanego harmonogramu, wpłynęło to również na zmniejszenie zużycia środków 

chemicznych,  
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- monitorowanie, zmniejszenie temperatury wody w tych nieckach, które były wyłączone z 

użytkowania,| 

- odwoływanie przeprowadzania badania jakości wody, wg Rozporządzenia Ministra 

Zdrowia w sprawie wymagań, jakim powinna odpowiadać woda na pływalniach z dnia 9 

listopada 2015 roku w nieckach, które były wyłączone z użytkowania.  

W połowie listopada 2020 roku po pozyskaniu danych i przeprowadzeniu analizy pod 

względem zmniejszenia kosztów za dystrybucję energii elektrycznej została zmieniona taryfa 

dystrybucji energii elektrycznej z C21 na taryfę strefową C23.  

Powyższe działania przyniosły wymierne efekty w postaci obniżenia zużycia w 2020 roku w 

stosunku do 2019 roku: 

- energii elektrycznej o 102 748 kWh,  

- energii cieplnej o 519 GJ, 

- wody o 1492 m³.” 

 

Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 

Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

 

Komisja Finansów i Budżetu Miasta 

 

Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją 

 


